
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 277

Med den information, der findes om mængden af husstandsomdelte tilbudsaviser, og

hvor mange af disse, der stort set ikke bliver læst, kan ministeren så give et skøn over,

hvor mange tons ulæste reklamer, der er blevet uddelt de sidste 10 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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